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Notulen MR-vergadering dinsdag 9 december 2015 

Aanwezig:  mw. van Rijn, dhr. van der Velden, dhr. Keijzers, mw. Louwes, dhr. 

van Dijk, mw. van Dolderen 

Adviserend: mw. van der Wal (directeur-bestuurder) 

 

Afwezig met bericht: mw. Geus, mw. Slats, dhr Vermeulen 

 

Mw. Westerink informeert de MR over de huidige stand van zaken binnen de 

OPR. 

Het huidige ondersteuningsplan loopt van 2014-2016. 1 mei 2016 moet er een 

ondersteuningsplan liggen waar PPO een meerderjarig beleid uitzet van 2016-

2019. De speerpunten voor de OPR zijn: samenwerken met ouders, effectieve 

informatievoorziening, rol van de OPR in betrokkenheid ouders, het uitwerken 

van de definitie van educatief partnerschip en het ontwikkelen van een 

ouderbrochure ‘privacy’.  

De OPR probeert informatie te verkrijgen door: inventarisatie – wat leeft er op 

scholen -, basisondersteuning – theorie en praktijk -, monitoring – TVL -ouders 

(opzet-uitkomst-follow up), personele gevolgen – ontwikkeling personeelsbeleid 

AED, De Vlieger, wijze van totstandkoming GO. 

De OPR heeft instemmingsrecht. De OPR denkt mee in het voortraject. 

Mw. Westerink benadrukt dat het werken met TVL extra werkdruk oplevert 

voor de IB-er. Tevens dat het belangrijk is dat De Vlieger zich goed profileert in 

de markt. Zeker als de markt krimpende is. Mw. Westerink vraagt aan de MR 

om een enquete te houden onder de nieuwe ouders om te inventariseren hoe 

passend onderwijs bevallen is en hoe de route nu via de TVL werkt. 

 

1 Notulen MR vergadering 5-10-2015 

Notulen worden goedgekeurd . 

 

2 Jaarbundel 

Blz. 24 onder ’Evaluatie en resultaten’ 

Dhr. Keijzers vraagt om verduidelijking. Mw. van der Wal geeft aan dat 

voorheen de uren van de expertise evenredig verdeeld werden. Nu wordt dit 

specifiek ingezet waar het daadwerkelijk nodig is. 

- jaarverslag moet zijn jaarbundel 

Mw. van der Wal geeft aan dat bij ziekte het ambulant personeel per tijdsperiode 

een aantal keer beschikbaar zijn als klassenleerkracht.  

Een verbeterpunt voor de volgende periode is dat iedereen ingedeeld is voor een 

functioneringsgesprek in 2015-2016 en dat er meer beoordelingsgesprekken 

worden gehouden. 



Mw. Louwes vraagt welke abonnementen De Vlieger heeft m.b.t. vakliteratuur. 

Mw. van der Wal maakt voor de volgende vergadering een inventarisatie. 

 

 

3 Meerjarenbegroting  

Dhr. Keijzers geeft aan dat er bij het balansoverzicht – blz. 1 - een aantal posten 

zijn die behoorlijk fluctueren. De vragen worden aan Mw. Van der Wal 

toegestuurd en volgende keer beantwoord. Dhr. Keijzers geeft aan dat er nog 

even gekeken wordt of de solvabiliteit, rentabiliteit en weerstandsvermogen 

voldoende is. Het punt komt volgende keer terug op de vergadering. 

 

 

5 Mededelingen directeur 

Houtmarkt 

Aan het einde van het schooljaar op 1 augustus sluit locatie De Houtmarkt. De 

SBO-kinderen gaan dan naar De Vlieger. De S.O-kinderen gaan naar De Brug 

Met personeelsleden van De Houtmarkt die onder De Vlieger vallen volgen in 

januari ambitiegesprekken. Dit is ongeveer 2,5 fte.  

 

Ballonpad 

Mw. van der Wal geeft aan dat waarschijnlijk de locatie Ballonpad 2016-2017 

nog beschikbaar is.  

 

 

6 Opmerkingen/info ouders 

Mw. van Rijn geeft aan dat het prettig is als alle mailadressen per klas/leraar en 

ouders beschikbaar zijn. Dhr. Keijzers en dhr. van Dijk geven ook de mogelijke 

nadelen aan. Mw. van Rijn geeft aan dat het een eis des tijds is. Mw. van der 

Wal geeft aan de werkgroep ICT o.a. hier mee bezig is. Zij stelt voor de 

volgende vergadering het ICT beleidsplan te agenderen. Een lid van de 

werkgroep zal dit toelichten. Mw. van Dolderen en Dhr. van der Velden gaan 

meedenken met de werkgroep ICT over de invoering van een aantal 

programma’s. 

Er wordt nog dit jaar een ouderavond georganiseerd over het omgaan met de 

sociale media. Er is een budget beschikbaar van 150 euro.  

Mw. van Rijn vraagt of  de we kunnen nadenken over een fruitdag. Op zo’n dag 

zou er alleen gezonde producten op school mogen komen. 

In de komende nieuwsbrief wordt gevraagd om nieuwe OR leden. 

 

 

 

Volgende vergadering: do 14 januari 2016 

 



Agendapunt:ARBO-plan, ICT beleidsplan, uitleg 2% regeling, 

meerjarenbegroting 


